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                                                          J e g y z ő k ö n y v         
 
 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. április 25-én 18,00 órai 
kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Baboss Buda, 
Balla Jánosné, Benedek Péter István, Kapás Antaléné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú 
képviselő-testület összeg tagja 
Koncz Anita körjegyző – meghívott 
 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Kapás Antalné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
 
Ivanovics István polgármester: Tájékoztatást ad a két ülés között elvégzett fontosabb 
munkákról: 
 

- A nemzetiségi önkormányzatnak irodát kell biztosítani, ahol ügyfélfogadást tudnak 
tartani, illetve egyéb testületi működéssel kapcsolatos munkájukat tudják végezni. Ezt 
a kötelezettséget a nemzetiség törvény is előírja az önkormányzat számára. A volt 
„buszváró” épületét tudja az önkormányzat a részükre átengedni erre a feladatra, mivel 
más lehetőségük nincs jelenleg. Megtörtént a kifestése, berendezést biztosít az 
önkormányzat, illetve számítógép és internet használatot. 

- Horváth Aladár jár nála a polgármesteri hivatalban. Azt mondta, hogy Kállón  
„mintafalut” szeretne létrehozni az együttélésre Megkérte Horváth urat, hogy írja le, 
hogy mit szeretnének, és küldjék el az önkormányzat részére. Segítséget szívesen 
fogadnának tőlük. 

- A foglalkoztatást helyettesítő támogatásban részesülő személyek közül többen is 
tudnak jelenleg dolgozni. 13 közcélú dolgozót az önkormányzat foglalkoztat. 6 főnek 
a ZAVIT, illetve 27 főnek a KDV-VIZIG biztosít folyamatos munkát az év végéig. 

- A közmunkásokkal sikerült rendbe tetetni  két szolgálati lakást. 
- A fogorvosi rendelőnél eldugult ismét a lefolyó, sikerült elhárítani a hibát. 
- A tavaly év végén megvásárolt kistraktor motor beépítésre került. 
- Három konténer vásárlása történt 18.000.-Ft + áfa/db áron, melyek a temetőben lettek 

elhelyezve az ellopottak helyett. 
- A kisgépek karbantartása megtörtént. 
- A régi kultúrházzal kellene valamit kezdeni. Nem felújítani akarja, de legalább az 

állagát meg kellene óvni. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Nem tudja elképzelni, hogy milyen munkát végez a kisebbség, 
amelyhez iroda kell. 
A Kultúrházra évekkel ezelőtt lett volna vevő, sajnálja, hogy nem került eladásra, mert akkor 
remélhetőleg felújításra került volna, nem rontaná ennyire a faluképet. Minden évben kellett 
volna rá költeni egy kicsit, és akkor nem lenne ilyen lepusztult állapotban. 
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Benedek Péter István képviselő: Mi újság a kamerás pályázattal? 
 
Ivanovics István polgármester: Április 24-én zárták le a projektet. Nagy bizakodással várja a 
benyújtott pályázat eredményét. Minden képviselő-testületi tagnak fog szólni, ha megkapja az 
értesítést. Ha megnyerik a pályázatot gyorsan tudnak kezdeni, hiszen rendelkezésre áll a 
kivitelezéséhez szükséges összeg, szerencsére a pályázat előfinanszírozását önerőből tudja 
biztosítani az önkormányzat. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Dr. Korányi György, mint vállalkozó dolgozik, a rendelőt 
ingyen és bérmentve megkapta használatra az önkormányzattól. Van olyan település, ahol a 
vállalkozó fogorvos a helyi lakosoknak kedvezményesen végzi el a szükséges kezeléseket. 
Sokan vannak, akik azért nem mennek fogorvoshoz, mert nem bírják kifizetni az ezzel járó 
költségeket. Véleménye szerint meg kellene próbálni valamilyen kedvezményt kérni a kállói 
lakosok részére. Kéri, hogy az önkormányzat írjon neki levelet ez ügyben, ő vállalja, hogy ha 
szükséges  személyesen is felkeresi őt. 
 
Ivanovics István polgármester: Az utóbbi időben négyszer-ötször volt kitisztítva a lefolyó a 
fogorvosi rendelőnél, mely igen sokban került az önkormányzatnak. Kérni fogja majd 
Vanyarc, Erdőtarcsa és Erdőkürt  önkormányzatai is, hogy járuljanak hozzá a rendelővel 
kapcsolatos kiadásokhoz. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Ő is úgy gondolja, hogy az érintett önkormányzatok egy 
jelképes összeggel járuljanak hozzá a költségekhez. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mennyi ideje lett felújítva az orvosi rendelő? Megtörtént az egy éves 
bejárás? Széthullik lassan az egész, belül omlik le. Szavatosságon keresztül meg lehetett 
volna oldani a hibák kijavítását. A csempék ketté vannak törve, le vannak amortizálva. Ki kell 
mielőbb javítani, mert még több kár keletkezhet. 
 
Ivanovics István polgármester: Mikor megválasztották polgármesternek, akkor kültéri festéket  
tudott tőlük kiharcolni 78 ezer forint összegben, melyet ki is szállítottak a településre. 
 
Balla Jánosné képviselő: Meglepte a március 15-i elmaradt ünnepség. Szeretné, ha ezután 
minden évben megtartanák. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Mindig  tartottak ilyen ünnepséget az iskola részvételével, 
talán ez az egyetlen ünnepség, melyet várnak  az emberek. Kéri, hogy az ilyen jellegű 
dolgokat mindig beszélje meg a képviselő-testület. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő- testület egyszerű többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 

12/2012. (IV.25.) számú képviselő- testületi határozat 
 
 A képviselő- testület a két ülés között végzett munkákról szóló 
 polgármesteri tájékoztatót megtárgyalta és azt elfogadja. 
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A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 13/2012. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő-testület a 2012. április 25-i ülése napirendjét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 

 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosítására 

   Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásánk az elfogadására 

   Előterjesztő: polgármester 
3./ Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására 

   Előterjesztő: polgármester 
4./ Javaslat a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek hatályon  
     kívül helyezésére 

   Előterjesztő: körjegyző 
 5./ Javaslat  a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet    
               módosítására 
   Előterjesztő: körjegyző 
 6./ Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 
  Előterjesztő: körjegyző 
 7./ Javaslat az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet    
               megalkotására 
  Előterjesztő: körjegyző 

8./ A 2011. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásával kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 

9./ Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
   Előterjesztő: polgármester 
 10./ MÖSZ-szal kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 
 11./ Egyebek 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./  napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosítására 
/Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Minden képviselő-testületi tag megkapta a 2011. évi 
költségvetés módosítást. Várja a képviselő-testületi tagok ezzel kapcsolatos kérdéseit. 
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Balla Jánosné képviselő: Miért kellett az interaktív táblát belevenni a költségvetés 
módosításba, az eredeti költségvetésbe nem volt betervezve? 
 
Ivanovics István polgármester: Tavaly augusztus végén valósult meg, így az év elején még 
nem került betervezésre.  
 
Balla Jánosné képviselő: Miért lett több a bérkompenzáció? 
 
Koncz Anita körjegyző: Mert az eredeti költségvetésbe nem volt betervezve. 
 
Balla Jánosné képviselő: Miért lett  sokkal több a bérpótló juttatás? Ezt nem lehet év elején 
pontosan megtervezni? 
 
Koncz Anita körjegyző: Sajnos év elején nem lehet pontosan tudni, hogy az év folyamán hány 
új jogosultnak lesz megállapítva a foglalkoztatást helyettesítő támogatás, melyet a tavalyi 
évben még bérpótló juttatásnak neveztek. Azért kellett módosítani a költségvetést, mert jóval 
többen részesültek ez ellátásban, mint ahogy azt tervezni lehetett. 
 
Balla Jánosné képviselő: A traktor motor nem volt betervezve a költségvetésbe? 
 
Koncz Anita körjegyző: A képviselő-testületi döntés megszületett a vásárlás 
engedélyezéséről, de ez már az év vége felé  történt, és a költségvetésen még nem lett 
átvezetve. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Mit takar a finanszírozási kiadások elnevezés? Miért csak 
kiadásként szerepel és bevételként nem? 
 
Ivanovics István polgármester: Átmenetileg szabaddá vált pénzeszközök kerültek időszakos 
lekötésre, az általános tartalék terhére. Nagy szüksége lesz az önkormányzatnak erre a pénzre 
a pályázatok előfinanszírozásához, ha nyer az önkormányzat a benyújtott pályázatokon. 
 
A polgármester kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy szavazzanak: elfogadják-e a 2011. 
költségvetés módosítást az előterjesztés szerint. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 4/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásának az elfogadására. 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Az írásos anyagot megkapták a képviselők, úgy gondolja, 
hogy nagyon részletes. Akinek mégis kérdése van ezzel kapcsolatban, az tegye fel. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Valóban nagyon részletes a kiküldött anyag. 
 
Balla Jánosné képviselő: Úgy látja, hogy az óvoda a tavalyi évben nagyon jól tartotta a 
költségvetését, még maradt is meg a betervezett összegből. 
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Czeba Katalin alpolgármester: Soknak tartja az iskola költségvetését, azon gondolkodik, hogy 
milyen tételek lehetnek oda beépítve. Valószínűleg benne van az IPR, iskolatej, interaktív 
tábla, iskola-gyümölcs, melyek jóval megnövelték az eredeti összeget. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Mit takarnak az államháztartáson kívüli pénzeszközök? 
 
Koncz Anita körjegyző: Az interaktív táblákat és az előző évről még az akadálymentesítési 
pályázattal kapcsolatos utólagos kifizetést tartalmazza. 
 
A polgármester kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy szavazzanak: elfogadják-e a 2011. 
zárszámadást. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 5/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásának az elfogadásáról. 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására 
/Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: A 2012. évi költségvetés módosítás a pénzmaradvány 
felosztását tartalmazza. Az összegben szerepelnek az IPR-s pénzek is, melyek csökkentik a 
tényleges felhasználható pénzösszeget. A maradék összeg a 2011. évi normatív hozzájárulás 
visszafizetésére, karbantartásra, illetve a Leader pályázatok önrészére került beépítésre. 
Akinek van kérdése a 2012. évi költségvetés módosítással kapcsolatosan, az kérem tegye fel. 
 
Balla Jánosné képviselő: Az IPR-s pénzeket mikor fogják megkapni? Az eredeti 
költségvetésben nem volt benne? 
 
Koncz Anita körjegyző: Az IPR-s pénzek mindig utólag kerülnek beépítésre a költségvetésbe. 
 
Balla Jánosné képviselő: Normatív hozzájárulás visszafizetés miért szükséges? 
 
Koncz Anita körjegyző: Ezeket a visszafizetések általában az iskola létszámcsökkenés miatt 
szükségesek. Néhány fős csökkenés is viszonylag nagy összeget jelenthet. 
 
Czeba Katalin alpolgármester:  Az iskola lejelenti az október 1-i statisztikát, de utána is 
vannak változások, és ezeket csak utólag tudják korrigálni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mit jelent a támogatásértékű működési kiadás? 
 
Koncz Anita körjegyző: A támogatásértékű működési kiadás Kálló és Erdőtarcsa községek 
óvodai és iskolai elszámolását takarja.  Az óvodánál Kálló fizet Erdőtarcsának, az iskolánál 
fordítva, a két összeg különbsége minimális. 
 
A polgármester kéri a képviselőket, hogy szavazzanak arra vonatkozólag, hogy elfogadják-e a 
2012. költségvetés módosítást az előterjesztés szerint. 
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 6/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezésére 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Két lényegi változás is történt a szabálysértés eljárással 
kapcsolatosan: 

- 2012. április 15-től az új szabálysértési törvény hatálybalépésével egyidejűleg a 
jegyzői szabálysértési hatáskör megszűnt, a megyei kormányhivatalokhoz került. 

- A szabálysértési törvény minden egyes szabálysértési tényállást leszabályoz, nincs 
lehetőség és szükség helyi szabályozásra. Felülvizsgálatra kerültek a hatályos helyi 
rendeletek, melyek a rendelet-tervezetben megjelölt szabálysértési tényállásokat 
tartalmazták, ezeket a törvény szerint 2012. május 31-ig hatályon kívül kell helyezni. 

 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 7/2012. önkormányzati rendeletét 
a szabálysértési tényállást tartalmazó egyes rendeletek rendelkezéseinek hatályon kívül 
helyezéséről. 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Két törvényi változás miatt szükséges módosítani a helyi szociális 
rendeletet. 

- A múlt évben még kétféle lakásfenntartási támogatás létezett: normatív és helyi, mely 
utóbbi 2011 őszén került beépítésre a helyi szociális rendeletbe.  2012. január 1-től a 
szociális törvény megszüntette a helyi lakásfenntartási támogatást, most már csak az 
ún. normatív lakásfenntartási támogatás létezik, melyet a törvény teljes körűen 
részletez, nincs szükség további helyi szabályozásra, mindenhol egységesen kell 
alkalmazni. Kálló községben helyi lakásfenntartási támogatás nem került 
megállapításra. 

- Az a személy, aki kikerül a munkanélküli ellátásból, illetve rendelkezik a szükséges 
időtartamú együttműködéssel a munkaügyi központtal, az az egyéb feltételek megléte 
esetén aktív korúak ellátására jogosult. Az aktív korúak ellátása lehet foglalkoztatást 
helyettesítő támogatás (volt bérpótló juttatás), vagy rendszeres szociális segély, attól 
függően, hogy az illető milyen korú, illetve milyen az egészségi állapota. A szociális 
törvény felsorolja azokat az eseteket, hogy valaki mikor nem alkalmas egészségügyi, 
mentális állapota miatt munkavégzésre, és ezért a rendszeres szociális segélyre 
jogosult. Az utóbbi időben jóval szigorúbban ítéli meg az egészségkárosodás mértékét. 
A törvény 50 %-os egészségkárosodást szabályoz, de úgy gondolják, hogy a 40 %-os 
egészségkárosodást elérő  személyek sem lesznek alkalmasak a munkavégzésre, mert 
tapasztalatból látszik, hogy az orvosi vizsgálaton nem felelnek meg, 
foglalkoztatásukra úgysem lesz az önkormányzatnak lehetősége. Szükséges a törvényi 
szabályozás helyi rendelettel történő kibővítése. Fölösleges ezeket az embereket bent 
tartani az Fht-sek között, hiszen úgysem lesznek alkalmasak munkavégzésre. 
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Balla Jánosné képviselő: Felül kell vizsgálni az eddig megállapított lakásfenntartási 
támogatásokat? 
 
Koncz Anita körjegyző: Nincs szükség felülvizsgálatra, hiszen az ellátás egy évre kerül 
megállapításra, amennyiben lejár az egy év, a kérelmezőnek újra kell igényelni. A 
községünkben megállapított lakásfenntartási támogatások mind normatív jellegűek, helyi 
lakásfenntartási támogatás egy esetben sem került megállapításra. 
 
Balla Jánosné képviselő: A foglalkoztatást helyettesítő támogatást egy családban csak egy 
személy kaphatja? 
 
Koncz Anita körjegyző: Ez a törvényi rendelkezés tavaly óta nem változott, egy háztartásban 
csak egy személy részesülhet benne. Próbálják kikerülni a törvényt azzal, hogy elvállnak a 
házastársak, illetve az egyik személy bejelentkezik másik lakcímre. De másik lakcím esetén a 
kérelem elbírálásánál vagyonként figyelembe kell venni azt az ingatlant, amelyben nem lakik 
a kérelmező, így lehet, hogy nem fogja megkapni az ellátást. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 8/2012. önkormányzati rendeletét 
a szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról. 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 
/Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Az eredeti SZMSZ-ben van egy 6. sz. melléklet, mely a rendeletek 
megalkotásakor, módosításakor használatos hatásvizsgálati lapot tartalmazza. Ezt kellene 
módosítani, mivel az új formájában részletesebb, átláthatóbb, használhatóbb lenne. Kéri a 
képviselő-testületi tagokat, hogy a módosítást fogadják el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 9/2012. önkormányzati rendeletét 
a Szervezeti és Működési Szabályzat módosításáról. 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet megalkotására 
/Előterjesztés és a rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Társadalmi véleményeztetésre kell bocsátani a rendelet-tervezeteket. 
Vannak bizonyos típusú rendeletek, melyeket nem kell véleményeztetni, ezeket az SZMSZ 
szabályozza, ilyen például a költségvetési rendelet. Mielőtt a község honlapján 
véleményeztetésre kerülne, szeretné, ha a képviselő-testület is megtárgyalná. 
Eddig semmilyen helyi szabályozás nem volt a házasságkötésekre vonatkozóan, de a 
jogszabály kötelezővé tette. 
Most nem kerül a rendelet elfogadására, majd a társadalmi véleményeztetés után, a 
véleményeket összefoglalva kerül a képviselő-testület elé döntésre. 
 
Balla Jánosné képviselő: A törvény szabályozza a pontos összeget? 
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Koncz Anita körjegyző: Összeget a törvény nem állapít meg, arról a képviselő-testületnek kell 
rendelkeznie. Kállón csak néhány esküvő van évente. Véleménye szerint ezeknek az 
esküvőknek egy  része le fog zajlani munkaidőben. 
 
 
8./ napirendi pont 
A 2011. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadásával kapcsolatos 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Megkapták a képviselők az írásos anyagot.  
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 14/2012. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Kálló község belső 
ellenőrzéséről készült jelentést megtárgyalta és az elfogadja. 

 
9./ napirendi pont 
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: A képviselők megkapták az írásos anyagot, várja ezzel 
kapcsolatban az észrevételeket, hozzászólásokat. 
 
Koncz Anita körjegyző: Egyre rövidebb lesz a beszámoló, hiszen egyre kevesebb hatáskör 
marad a képviselő-testületnél. Ebben a beszámolóban még a lakásfenntartási támogatás is 
benne van, de 2012. január 1-től az is jegyzői hatáskörbe került. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 15/2012. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő- testület a polgármester tájékoztatóját az átruházott hatáskörök 
gyakorlásáról megtárgyalta és azt elfogadja. 

 
10./ napirendi pont 
MÖSZ-szal kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Az önkormányzat több éve tagja a Települési 
Önkormányzatok Országos Szövetségének, de még nem tagja a Magyar Önkormányzatok 
Országos Szövetségének, melynek Dr. Gémesi György, Gödöllő Város Polgármestere az 
elnöke. Tegnap is voltak MÖSZ konferencián, és szinte csak oda járnak, mert sokkal több 
mindent szerveznek, több információhoz jutnak. A TÖOSZ-nál a tagsági díj 20 Ft/lakos/év, a 
MÖSZ-nél viszont csak 10 Ft/lakos/év. Amennyiben tagja lesz az önkormányzat a 
szövetségnek, akkor a rendezvényeken való részvétel ingyenes lesz.  
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Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 16/2012. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

csatlakozik a Magyar Önkormányzatok Országos Szövetségéhez (2100 Gödöllő, 
Szabadság tér 7.) 
 
A belépéssel  egyidejűleg vállalja a 10 Ft/lakos/év tagsági díj megfizetését. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a  polgármestert a belépési nyilatkozat aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
11./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatással kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Erdőkürt, Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Bér és Szirák Községek 
Önkormányzatai 2005. november 25-én megállapodást kötöttek kötelező szociális 
alapellátási, valamint gyermekjóléti feladatok közös ellátására. A társulás új neve: 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatás. Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják 
el a tárulási megállapodást módosítást. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 17/2012. (IV.25.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2005. 
november 25-én, Erdőkürt, Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Bér és Szirák Községek 
Önkormányzatai által megkötött társulás neve „Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgáltatás” elnevezésről,  „Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgáltatási Társulás” 
elnevezésre változik. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított társulási megállapodás 
aláírására. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Kóbor kutyákkal kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: 
 

- A kóbor kutyák ügyében beszélt a Zöld Menedék Alapítvánnyal, akikkel régebben is 
volt az önkormányzatnak megállapodása. Sajnos azonnali kiszállást nem tudtak ígérni, 
mivel jelenleg nincsen szabad helyük. Amint lehetőségük lesz rá, ki fognak jönni a 
településre, amennyiben megrendeli az önkormányzat. Ez lehet két hét, de akár két 
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hónap is. Elég sokba fog kerülni: óradíj-1100 Ft, km díj: 200 Ft, egy db nagytestű eb 
befogása: 10 ezer Ft/db. Szerinte egy kiszállás legalább 130 ezer forint lenne, viszont 
egyszeri alkalommal szerinte nem sokat érnek. 

 
Szemétszállítással kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: 
 

- A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. április 03-án felmondta a szerződést. A 
felmondási idő hat hónap, reméli, hogy a cég szolgáltat ez időszak alatt. Viszont több 
céggel is tárgyalni kell, hogy szükség esetén legyen szolgáltató, aki majd biztosítani 
fogja a szemétszállítást. 

 
- Április 15-i hatállyal módosult a hulladékgazdálkodási törvény, így szükség lesz a 

szemétszállítási díj megemelésére, mert a KVG Zrt. a tavalyi áron nem tud 
szolgáltatni. Pontos díj még nincs, mert még nem egyeztek meg, folynak a 
tárgyalások. Várhatóan a következő képviselő-testületi ülésen díjat kell emelni. 

 
 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                              Kmf. 
 
 
                       Ivanovics István                                      Koncz Anita 
                          polgármester                                            körjegyző 
 
 
 
 
 
                           Balla Jánosné                           Kapás Antalné 
                                       jegyzőkönyv-hitelesítők 
 


